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1. Valg af ordstyrer og referent 

Ordstyre: Line Nederby 

Referent: Line Nederby 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendes uden kommentarer.  

 

3. Formandens årsberetning  

Da formand Anja Bille Bohn ikke er til stede, afholdes formandens årsberetning af Jan Pravsgaard 

Christensen.  

 Der er for nuværende 101 personlige medlemmer af selskabet og 18 firmamedlemmer. 

Antallet af medlemsskaber er i en balance, hvor antallet af udmeldinger svarer til antallet af 

nytilkomne. Der opfordres til at alle tilstedeværende oplyser øvrige personer om 

muligheden for medlemskab.   

 Grundet det nordiske flowcytometri‐møde i Norge i februar, blev der i 2022 kun afholdt ét 

møde i selskabet – det 67. møde på Moesgaard Museum. Temaet var ”Spectral Flow 

Cytometry”, og mødet var en stor succes med mange positive tilkendegivelser. Dog har 

deltagere efterspurgt mere tid til netværk. Bestyrelsen vil forsøge at imødekomme ønsket og 

undersøger muligheden for et internatmøde med en enkelt overnatning. 

 Bestyrelsen har i perioden afholdt flere onlinemøder samt et enkelt fysisk møde. 
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 Selskabets medlemmer opfordres til at komme med idéer for emner, der kan tages op på 

fremtidige møder og til tiltag der kan forbedre og/eller forny vores nuværende 

mødestruktur.  

   

4. Gennemgang af regnskab for 2022 

Selskabets kasserer, Charlotte Christie Petersen, gennemgår regnskabet for 2022. Uddgifter var 

forbundet med 1) det nordiske møde, hvor det danske selskab finansierede deltagelse af to danske 

foredragsholdere, 2) afholdelse af det 67. møde på Moesgaard Museum, 3) selskabets hjemmeside 

og 4) gebyr til banken. Indtægter fordeles på 1) kontingent og 2) tilskud fra firmaer til det 67. møde. 

Balancen var hermed på 276.797DKK den 31/12‐2022, hvilket svarer til et overskud på 3558,62DKK. 

Selskabets revisorer, Sune Keidser‐Nilsson og Oriane Cédile, har godkendt regnskabet.   

5. Gennemgang af budget for 2023 

Der er budgetteret med 30.000DKK til møder, 4.000DKK til bestyrelsesmøder, 300DKK til 

bankgebyrer, 4.200DK til hjemmesiden samt en indtægt på 28.000DKK i form af kontingent. Dette er 

sammenlagt et underskud på 10.500DKK. Dog har selskabet, efter budgettets udarbejdelse, 

modtaget tilkendegivelse om finansiel støtte på 7.000DKK fra Lægeforeningen til afgifter forbundet 

med Karen Hoggs deltagelse i dagens 68. møde. Derfor forventes underskuddet at blive mindre end 

først antaget. 

6. Kontingent for 2022. Bestyrelsen foreslår prisen forbliver på: 

a. Personligt medlem: 150 kr årligt, hvilket accepteres. 

b. Firma medlem: 1.500 kr årligt, hvilket accepteres. 

7. Valg til bestyrelsen  

Jan Pravsgaard Christensen, Charlotte Christie Petersen og Anja Bille Bohn er på valg, og alle ønsker 

genvalg. Selskabets medlemmer er forinden blevet opfordret til at stille op, men ingen har meldt sig. 

På dagen melder Carina Rosenberg sig som kandidat. Med både de involverede kandidaters fysiske 

lokalitet i Danmark og nuværende roller i selskabet i mente, trækker Line Nederby sig fra bestyrelsen 

ét år før hun er på valg. Dermed består selskabets nye bestyrelse af Jan Pravsgaard Christensen, 

Charlotte Christie Petersen, Anja Bille Bohn, Bente Rotbøl og Carina Rosenberg.  

8. Valg af suppleant 

Gelo dela Cruz og Oriane Cédile er genvalgt som suppleanter. 

9. Valg af revisor 

Sune Keidser‐Nilsson og Oriane Cédile er genvalgt som revisorer. 

10. Eventuelt 
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Line Nederby gør opmærksom på kommende møder: 1) CYTO 2023, 2) flowcytometri‐møde i Berlin i 

september og 3) selskabets eget efterårsmøde, som er på tegnebrættet. Desuden gøres selskabets 

medlemmer opmærksomme på, at det svenske selskab med al sandsynlighed ikke kan være vært for 

det næste nordiske flowcytometrimøde, og at det eventuelt kan betyde, at det danske selskab, om vi 

ønsker det, kan overtage værtsskabet. Denne mulighed skal diskuteres ved næstkommende 

bestyrelsesmøde. Anna Fossum foreslår, at hun kan melde sig ind i det svenske selskab og derved 

bane muligheden for, at det danske og det svenske selskab sammen kan arrangere mødet.  

 


